
 

 

 

Valtuusto aloite Nurmijärven kirkonkylän palveluiden  
parantamiseksi   

 

 

Nurmijärven kirkonkylän keskusta aluetta tulee kehittää ja palveluita   

parantaa. Tällä hetkellä näyttää siltä, että kylä alkaa olla hiipumassa autioksi.  
Kunnan toimintaa tulee aktiivisemmin kehittää yhteistyössä eri yritysten ja   

kolmannen sektoreiden kanssa kunnan toimesta. Kunnan omistamissa   

kiinteistössä vuokrakiinteistöjen vuokrat tulee olla sellaisella tasolla, että   

yrityksien yritys toiminta kannattaa ja täten houkuttelee yrityksiä tai kolmatta   
sektoria tulemaan kirkonkylälle. Uusia yrityksiä ja uutta toimintaa kaivataan   

kylälle.    
 

Tällä hetkellä Kirkonkylän keskustassa on tyhjillään vaikka kuinka paljon   

tyhjiä kiinteistöjä. Iltaisin kylällä on erittäin hiljaista, ketään ei liiku missään.   
Päivällä kuitenkin ihmisiä on liikkeellä, joten erilaisten yritystenkin toiminta   

saattaisi olla mahdollista, kun toimintaa pidetään yllä ja ei anneta kylän pikku  
hiljaa rapistua olemattomiin.    

 

Nurmijärven kunnan tulee ottaa nyt asiasta aktiivisemmin koppia ja alkaa  
kehittämään Nurmijärven kylän keskustan alueympäristöä.   
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